
Bestyrelsesmøde, Haslev Cykelmotion  

Mandag d. 8/4 2019, Floraparken 76 

Deltagere: Thomas Petri, Claus Hansen, Henrik Mathiasen, og Finn Fleron. 

Afbud: Tabita Hansen 

Referent: Thomas Petri 

Dagsorden 

1. Haslev MTB. 
Ikke noget nyt fra Haslev MTB efter deres generalforsamling, så formegentlig endnu ikke 
noget nyt i forbindelse med en evt. opløsning af klubben. Vi vil tilbyde et møde med dem i 
fald det sker og de har ønske om det, så kan vi forhåbentlig få afklaret forventinger inden 
de evt melde sig ind i HCM. 

2. Tøj situation 
De fleste størrelser er på lager, men der er dog enkelte huller. F.eks. er der hverken korte 
bukser eller trøjer i XL. Torben har ligeledes efterspurgt en kort trøje i 3XL.  

- Tabita prøver at få overblik over specielt det korte tøj til sommersæsonen og finder 
ud af om vi skal have bestilt op. 

De ærmeløse trøjer er i skrivende stund ankommet og meddelelse til de som har bestilt er 
udsendt via FB. 

3. Klubtur til Harzen i Kr. Himmelfart 2019 
Thomas skriver ud med frist for endelig tilmelding og indbetaling af depositum kr. 500. 
inden 1/5. Beregning af endeligt tilskud når endeligt antal deltager/værelser er fastlagt. 
Thomas laver midlertidig beregning og finder ud af om et beløb på ca. 300 kr. ikke er 
passende. Foreløbig har 5 HCM’ere udtrykt ønske om at deltage foruden Henrik Roar 



(tidligere HCM) og formanden for Borup som gerne vil hægte sig på vores tur (selvfølgelig 
uden tilskud). 

4. Hallandsåsen 
Kørselstilskud kr. 75 på deltager ansøges hos kassereren pr. chauffør/bil. Finn skriver ud 
med huskeliste. Det ser ud til at blive lidt koldt til weekenden, så vi anbefaler frokost 
arrangeres i grupperne hver for sig. 

5. Hjemmeside 
Diverse rettelser opdateringer til hjemmesiden. Hovedsagligt aktionspunkter til Finn. 

⁃ Tilføj lidt omkring hvilke typer af cykling vi inkludere i HCM. (Cross, MTB) 
⁃ Finn prøver at komme med et forslag til et nyt design/layout til næste møde. 
⁃ Finn foreslog at ligge referater og datoer ud fra vores bestyrelsesmøder. 
⁃ Træning: Sæsonstart skal ændres til at være første Søndag (søndagen!) efter skift til 

sommertid, selvfølgelig kun sålænge sommer-/vintertid skifter. Tilføj detaljer omkring 
at vi normalt kører som fire hold. 

⁃ Nyt medlem: Claus skal sættes som modtager på formularen (Finn). 
⁃ Kontigentoplysninger rettes til mht oplysninger ved indbetaling. Claus og Finn 

snakker sammen. 
⁃ Finn laver et forslag til oplysninger omkring hvilke informationer på medlemmer vi 

gemmer. 

6. Regnskab 
Adgang til konto i Nykredit: Claus har endnu ikke fået adgang, men har haft kontakt flere 
gange og rykket dem for dette. De skulle ikke manglenoget fra os, men mangler blot at 
“godkende” vores vedtægter og referat fra generalforsamling. 

- §9.3 i vedtægterne skal rettes ved næste generalforsamling “repræsentere” til 
“tegner”. 

- Vi mangler officielt at konstituere næstformand og sekretær. 
o Finn Fleron er Næstformand 
o Tabita er Sekretær 

- Finn tilføjer titler på hjemmesiden. 
- Claus tjekker om det skal tilføjes på foreningportal, Virk. eller lign. 

Claus har på klubbens vegne ansøgt om at HCM bliver folkeoplysende for at få mulighed 
for at få lokaletilskud. Den er under behandling i kommunen. 

Claus tager fat i 4 medlemmer omkring mulig manglende kontigentindbetalinger 
Claus sørger for at opdatere FB medlemslisten med nye og udmeldte medlemmer. 



7. Sposorater 
Thomas snakker med Søren og Jan angående fornyelse af sponsorater og Tour de Faxes 
opgradering af vores klubmedlemsstatus hos DCU (til forfald nu) 
Claus fakturere Sørens Cykler kr. 3000 for den igangværende aftale (Marts 2019) 

8. Diverse 
Enkeltstart bliver torsdag d. 13/6. Ole T. og Jørgen A. er tidstagere. Henrik spørger Ole 
Krum om han vil stå for pølser. Hvis ikke overgiver vi opgaven til festudvalget. 

Gave til Søren i forbindelse med 25 års jubilæum. Evt. pumpe-termokande, trøje med 
hilsen eller lign. Pumpetermokande i god kvalitet kan fås for ca 300-400 kr. 

9. Næste møde 
Næste møde planlagt til d. 17/6 hos Claus, Bøgevej 13, 4690 Haslev. Kl 19. Tabita bedes 
undersøge om denne dag duer og evt. komme med alternativt forslag (hvis muligt). 


